
 
 

Fråga S – Sverigedemokraterna och privatiseringen av Region Gävleborgs 

hälsocentraler 
I samband med regionfullmäktiges sammanträde 2024-03-26 debatterades regionstyret SD, M, KD och 
Sjukvårdspartiets (SVG) utredning avseende kommande privatisering av primärvården. Företrädare för 
M, KD och SVG försvarade utredningens slutsatser och rekommendationer. 
 
Företrädare för SD valde medvetet att ej delta i debatten, som varade i drygt två timmar med samtliga 
övriga partiers deltagande. SDs uttalade position avseende privatiseringen av primärvården är således 
okänd för fullmäktiges ledamöter. 
 
Det privata konsultbolaget har på SD, M, KD och SVGs uppdrag och direktiv fört fram följande 
rekommendation: Region Gävleborg bör försälja offentligt ägda hälsocentraler till (sju utpekade) 
privata, vinstsyftande vårdbolag. Rekommendationen av överföring av de gemensamt ägda 
hälsocentralerna till privat ägande återfinns i utredningens avsnitt 3.2 Åtgärdsalternativ B – Försäljning 
och framtida drift i privat regi. 
 
Mot bakgrund av ovan ställer jag följande fråga till regionstyrelsens (RS) vice ordförande: 
 

1. Delar vice ordf RS uppfattningen att Region Gävleborgs nuvarande offentligt ägda 
hälsocentraler bör säljas ut till privata vårdbolag? 

 
Bollnäs 2024-04-01 
Jan Lahenkorva, S 
 
 
 


